
 
 

www.cdaborne.nl                                           Pagina 1 van 1                                            info@cdaborne.nl  
 

 
         Borne, 29 juni 2021  

Voorzitter, 

Als CDA-fractie hebben we reikhalzend uitgekeken naar deze nota. Daar hebben we 
bij voorgaande gelegenheden zoals vorig jaar bijvoorbeeld tijdens de behandeling van 
de begroting en jaarrekening uitvoerig bij stilgestaan. Wij hebben toen ook onze 
zorgen uitgesproken over het ontbreken van fondsen voor groot onderhoud en 
vervangingsinvesteringen. Wij hebben toen de portefeuillehouder erop geattendeerd 
dat er geen budgetten in de begroting waren opgenomen voor het in de jaarstukken 
beschreven achterstallig onderhoud. 

Onze negatieve ervaringen van weleer roept nu bij de CDA-fractie de vraag op of met 
de voorgestelde budgetten wel tegemoetgekomen kan worden aan de klachten van 
onze inwoners over slecht onderhouden wegen en straten in onze gemeente? 

In het verlengde hiervan hebben we ook nog de vraag aan de portefeuillehouder: wat 
is de afspraak met aannemers die onderhoud dan wel reparaties uitvoeren 
bijvoorbeeld na het leggen van leidingen, kabels, etc.: wie is verantwoordelijk voor de 
kwaliteit van de uitvoering dan wel wie draagt de kosten voor herstelwerkzaamheden 
als de klus niet naar behoren is uitgevoerd? 

Voorzitter, de portefeuillehouder heeft onze vragen die we hierover gesteld hebben 
tijdens het Politiek Beraad van vorige week zowel mondeling als schriftelijk uitvoerig 
beantwoord, daarvoor onze dank, maar hij heeft ons niet kunnen overtuigen dat er 
sprake was van overmacht als oorzaak van achterstallig onderhoud. 

Voorzitter, vandaar onze afsluitende vraag aan de portefeuillehouder: kunt de 
portefeuillehouder ons toezeggen dat u ons als raad niet weer zult verrassen met 
oplopend achterstallig onderhoud van Kapitaalgoederen dan wel dat u ons 
dienaangaande vroegtijdig zult informeren? 

 

Voorzitter, graag concrete antwoorden op onze vragen, tot zover in eerste termijn. 

 


